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پرسپولیس به دنبال مجوز گاریدو
باشگاه پرســپولیس برای دریافت مجوز برون  مرزی 

خوان کارلوس گاریدو اقدام کرد.
طبق قانون ســازمان لیــگ و فدراســیون فوتبال، 
باشگاه های ایرانی برای جذب بازیکن و مربی خارجی 
بایــد ابتدا از شــورای برون مــرزی وزارت ورزش و 
جوانان مجوز دریافت کنند.در همین راســتا باشگاه 
پرسپولیس درخواست رسمی خود برای مجوز خوان 
کارلوس گاریدو را به ســازمان لیگ ارســال کرده تا 
رونــد اداری مربوط به این کار طی شــود. طبق این 
فرآیند، باشگاه پرســپولیس باید درخواست خود را 
ابتدا به ســازمان لیگ ارســال کند و سپس سازمان 
لیگ این درخواســت را به فدراسیون فوتبال ارجاع 
می دهد و در نهایت نیز فدراســیون آن را در اختیار 
شــورای برون مرزی ورزات ورزش و جوانان خواهد 

گذاشت.
شــورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان مطابق 
هر هفته، فردا )دوشنبه( جلسه خود را برگزار خواهد 

کرد.

انتصاب سرپرست پزشکی 
پرسپولیس

رضا درویش با صــدور حکمی دکتر فریــد زرینه را 
به عنوان سرپرست کمیته پزشکی باشگاه پرسپولیس 
منصــوب کرد.دکتر زرینه، ســابقه طولانی حضور در 
پرسپولیس در کسوت پزشک تیم را دارد و پس از آن 
دوره های آموزشی و دانشگاهی مختلفی را در خارج از 
کشــور پشت سر گذاشت.با توجه به صدور این حکم، 
کادرهای پزشکی فعال در تیم های مختلف باشگاه از 
جمله تیم بزرگسالان و آکادمی باشگاه، زیر نظر کمیته 

مذکور و دکتر زرینه فعالیت خواهند داشت.

عمری و سرلک همچنان سرباز ملوان
دو بازیکن ســابق پرســپولیس همچنان باید برای 
گذراندن خدمت ســربازی در عضویت باشگاه ملوان 

باشند.
بعد از پایان فصل بیست وسوم لیگ برتر، گمانه زنی ها 
در مورد پایان خدمت سربازی محمد عمری و میلاد 
ســرلک بازیکنان ســابق پرســپولیس که به عنوان 

بازیکن - سرباز راهی ملوان شدند، وجود دارد.
در همین رابطه روابط عمومی باشــگاه ملوان اعلام 
کرد:وقتی بازیکنی برای کســری خدمت ســربازی 
خود اقــدام می کند پیگیری و ارائه مســتنداتش به 
باشگاه صورت نمی گیرد بلکه کارها در بخش مربوطه 
نیروهای مســلح پیش می رود. در نهایت اگر قرار به 
پایان خدمت ســربازی باشد، به باشــگاه نامه پایان 
خدمت بازیکن ابلاغ می شود. تا این لحظه که با شما 
صحبت می کنم درباره محمد عمری و میلاد سرلک 
نامه ای به دست باشــگاه نرسیده است. بنابراین آنها 

کماکان از لحاظ قانونی سرباز هستند.

آخرین وضعیت قایدی برای حضور 
در استقلال

مسئولان استقلال در روزهای اخیر مذاکرات را برای 
جذب مهدی قایدی با باشــگاه شــباب الاهلی آغاز 
کرده اند و حتی با این باشگاه نامه نگاری رسمی هم 
انجام داده اند.قرار است مدیران استقلال جلسه ای را 
با مدیران شــباب الاهلی برگــزار می کنند تا بتوانند 
شــرایط حضور این بازیکن را در ایران فراهم کنند. 
اســتقلالی ها به دنبال این هستند که قایدی را یک 
فصل به صورت قرضی در اختیار داشــته باشــند تا 
بتوانند در پایان فصل با فعال کردن بند خرید دائمی 
او را جــذب کنند.مذاکــرات اســتقلال و قایدی در 
جریان اســت و آبی پوشــان برای جذب این بازیکن 

باید مبلغ قابل توجهی هم پرداخت کنند.

استقلال عبدی را نمی خواهد
باشگاه استقلال برنامه ای برای جذب مهدی عبدی، 
مهاجم پیشین پرســپولیس ندارد.، عبدی که فصل 
گذشته در تیم تراکتورسازی به میدان رفت با باشگاه 
پرسپولیس قرارداد دارد و در صورتی که این باشگاه 
او را نخواهــد قــراردادش را فســخ خواهد کرد.طی 
روزهای اخیر شایعاتی مبنی بر تمایل استقلال برای 
جذب عبدی به گوش رسیده اما مدیران استقلال با 
تکذیــب این خبر اعلام کرده انــد که این بازیکن در 

لیست نکونام برای فصل آینده قرار ندارد.

اماراتی ها به دنبال سرمربی گل گهر
سرمربی فصل گذشته تیم فوتبال گل گهر سیرجان 
با پیشنهادی از یک باشگاه اماراتی مواجه شده است.

تیــم فوتبال گل گهر ســیرجان در فصل گذشــته 
رقابت هــای لیــگ برتــر بــا هدایــت »مارینوس 
اوزونیدیــس« با کســب ۳۶ امتیــاز و قرارگیری در 
رده نهــم جدول به کار خود پایــان داد. این تیم در 
مسابقات جام حذفی نیز تا مرحله نیمه نهایی پیش 
رفت اما با قبول شکســت برابر ســپاهان نتوانســت 
راهی دیدار پایانی شود.پس از اتمام رقابت های جام 
حذفی، اوزونیدیس برای اســتراحت راهی کشورش 
شــد. قرارداد ایــن مربی یونانی با باشــگاه گل گهر 
۱+۱ بــود و در صورت تمایــل دو طرف این قرارداد 
برای فصل بیســت و چهارم تمدید خواهد شد.با این 
حال یک باشگاه اماراتی پیشنهاد قراردادی به ارزش 
۵/  ۱ میلیــون یورو بــه اوزونیدیس داده و این مربی 
هنوز پاســخی به این پیشنهاد وسوســه انگیز نداده 
است. مدیران باشــگاه گل گهر هم در حال مذاکره 
با اوزونیدیس هستند تا در صورت مهیا بودن شرایط 
دو طرف او یک فصــل دیگر هدایت گل گهری ها را 
برعهده داشته باشد. در صورت منتفی شدن بازگشت 
اوزونیدیس به ایران، گل گهری ها ســراغ گزینه های 

داخلی خواهند رفت.

مستطیل سبز

برنامه بازی  های امروز
فرانسه-بلژیک)۱9:۳0(

پرتغال-اسلوونی)22:۳0(

 اسپالتی: 
گل دوم سوئیس کار را خراب کرد

لوچانو اســپالتی، سرمربی تیم ملی فوتبال ایتالیا پس از 
باخت 2 بر صفر امروز )شنبه( شاگردانش برابر سوئیس 
در اولین بازی مرحله یک هشتم نهایی یورو 2024 که 
آتــزوری را پس از ارائه ۳ بــازی ناامید کننده ) دو تا در 
مرحله گروهــی و یکی در مرحله حذفی( از هفدهمین 
دوره جام ملت های اروپــا خارج کرد؛گفت: واقعیت این 
اســت که گل دوم سوئیس که در ابتدای نیمه دوم رقم 
خورد، اعتماد به نفس تیم ما را نابود کرد. تفاوت دو تیم 
در ضرباهنگ بازی بود. در نیمه نخست ما بسیار آهسته تر 
از حریف بودیم. حتی در حــرکات فردی هم بازیکنان 
سوئیس سریع تر و در دوئل ها موفق تر بودند. متأسفانه، 
کم دقتــی و کند بود ن در این بازی کار دســت مان داد. 
دفعه قبل فکر می کردم که شــاید اگر به بازیکنان مان 
فرصــت جبران بدهم و چند تا از آنها را عوض کنم، تیم 
سریعتر خواهد شد اما در حال حاضر، بنا به کلی دلیل، ما 

نمی توانیم کاری بیش از این انجام دهیم.
اســپالتی که تیمش ممکن بود حتی در همان مرحله 
گروهی حذف شــود، حالا باید تیمش را برای بازی  های 
مرحله انتخابی جــام جهانی 202۶ آماده کند. او گفت: 
راهــی طولانــی در پیش داریم و به تدریــج آن را طی 
خواهیــم کرد اما صرف نظر از آن، ما به تیمی نیاز داریم 
که بازی اش ضرباهنگ مناسب تری داشته باشد. حتی اگر 
از بحث کیفی هم چشم پوشی کنیم، تیم ما به بازیکنانی 
با روحیه تر و فداکارتر نیاز دارد که به طور مداوم فضاها را 
برای بازیکنان حریف ببندد. متأسفانه بخشی از وضعیت 
فعلی ما هم به شــرایطی برمی  گردد که فصل گذشته 
تمام شد. بازیکنان ما پس از پایان فصل از نظر جسمی 
وضعیتی عالی نداشتند. گرمای زیاد هم نیز کار را برای 

آنها سخت تر می کند.

یاکین:عالی بودیم
مورات یاکین، ســرمربی تیم ملی فوتبال سوئیس پس 
از پیروزی 2 بر صفر شــاگردانش برابر ایتالیا و صعود به 
مرحله یک چهارم نهایــی یورو 2024، گفت: یک بازی 
بســیار مهم را بردیم  و این همان چیزی است اهمیت 
دارد. اتفاقاتی که از فردا به بعد رخ خواهند داد، متفاوت 
خواهد بود. بله ما بردیم اما به نظرم شیوه بازی مان مهمتر 
بود. ما در تک تک نقاط زمین بر بازی مســلط بودیم و 
در زمان های مناســب گل زدیم. با تمــام این ها اما من 

نمی خواهم خیلی به دوردست ها خیره شویم.
یاکین درباره حرکتش پس از بازی برای - وقتی با کف 
دســت به تیر دروازه تیمش ضربه ای زد - گفت: آن تیر 
بعد از آنکه از حریف جلو افتاده بودیم، ما را از دردســر 
نجات داد. خیلی خوش شــانس بودیــم که توپ به تیر 
دروازه خــورد. برای بردن بازی مقابل تیم های بزرگ به 
کمی شانس هم نیاز دارید. خوشبختانه تیر دروازه امشب 

همان جایی بود که باید می بود.
سرمربی سوئیس در پایان تأکید کرد: تیم ما از فرم مناسب 
برخوردار اســت، برنامه تاکتیکی مناسبی دارد و در کل 
گروه خوبی داریم. این اما نباید باعث غرور ما شود. روحیه 
تیم عالی اســت و ما می توانیم روی فوتبال مان تمرکز 
کنیم. نباید اجازه دهیم که عوامل بیرونی، حواس مان را 
پرت کند.تیم ملی ســوئیس در مرحله بعدی به مصاف 

برنده دیدار تیم  های انگلیس و اسلواکی می رود.

کاپلو: دیگر احساسی به ایتالیا ندارم
فابیو کاپلو واکنش تندی نسبت به حذف تیم ملی فوتبال 
ایتالیــا از یورو 2024 نشــان دا و گفــت: بعد از پخش 
بازی های تیم ملی ایتالیا دیگر هیچ احساسی ندارم. بازی 
بد، بــد، بد. من حتی معتقدم تیم ملی کنونی روســیه 
می توانست ایتالیا را را شکست دهد. تیم ملی فوتبال ایتالیا 
در یورو 2020 با شکست انگلیس به جام قهرمانی دست 
یافت اما نتوانست از این عنوان در یورو 2024 دفاع کند.

نارضایتی مربی آلمان از داوری
تیم ملی فوتبال آلمان در شبی که داور سه گل را مردود 
اعلام کرد توانســت با دو گل برابر دانمارک به پیروزی 
برســد و راهی یک چهارم نهایی یورو 2024 شــود. در 
این بازی داور و VAR بســیار پــر کار بودند به طوری 
که دو گل ژرمن ها و یک گل دانمارک مردود اعلام شد 
و البته یک پنالتی به کمک VAR به سود آلمان گرفته 
شد.سرمربی تیم ملی فوتبال آلمان گفت: بازی عجیبی 
بود. در 2۵ دقیقه نخست بهترین نمایش خود را داشتیم. 
یک گل هم به ثمر رساندیم که داور آن را قبول نگرفت. به 
نظرم این گل درست بود. چنین برخوردهایی در هر بازی 
رخ می دهد و داور نباید آنها را خطا بگیرد. هیچ اتفاقی رخ 
نداد تا گل پذیرفته نشــود. بارش شدید باران باعث شد 
ما دچار افت در زمین شویم. در نیمه دوم هم در بعضی 
از دقایق خوب بــازی کردیم.او ادامه داد: ما در این بازی 
واقعا خوب بودیم و این را در 20-2۵ دقیقه نخست نشان 
دادیم. به نظرم باید با صبر و حوصله بیشتر بازی کرد. در 
بعضی از دقایق خوب کار نکردیم و به بازیکنان دانمارک 
از جمله اریکســن فضا دادیم. اصلا بازی آســانی نبود و 
دانمارک هم نشان داد که تیم خوبی است. با وجود آنکه 
به پیروزی رسیدیم اما دانمارک هم نمایش بسیار خوبی 
داشت.ســرمربی آلمان در پایان گفت: به لطف حمایت 
هواداران به پیروزی رسیدیم و راهی دور بعد شدیم. من 
به این تیم افتخار می کنم. بازیکنان کیفیت بالای خود 
را به نمایش می گذارند. همیشه فرصت برای بهتر شدن 
وجود دارد. دوباره بگویم که در 20 دقیقه ابتدایی بسیار 
خــوب بودیم. اگر در دیگــر بازی ها هم مثل 20 دقیقه 
ابتدایی برابر دانمارک بازی کنیم شکست دادن ما بسیار 
سخت خواهد بود. صبور بودن و حفظ توپ چیزی است 

که به آن نیاز داریم.

روی خط یورو 2024

همدلی|  گــروه ورزش: چند روز پس از 
ناکامی بزرگ تیم ملی والیبال در راهیابی به 
بازی  های المپیک و ۱0 شکست این تیم در 
۱2 بازی در لیگ ملت  های والیبال، پیمان 
اکبــری ســرمربی موقت تیم کــه از میانه 
رقابت ها جانشین پائز سرمربی برکنار شده 
ایتالیایی- برزیلی شــد، به تشــریح دلایل 

ناکامی این تیم پرداخت.
»پیمان اکبــری« با بیان اینکه ســرمربی 
ســابق تیم ملی نتوانست به اهداف خود در 
ایــن تیم دســت یابد، گفــت: هفته اول و 
دوم لیــگ ملت ها را که بــدون هیچ بردی 
پشــت سر گذاشــتیم و هفته سوم با توجه 
به شــرایط و تغییراتی که پیش آمد و تمام 
بازیکنان مان در شــرایط ســخت روحی و 
روانی قرار داشــتند، اما توانستیم دو برد به 
دست آوریم. نمی خواهم کسب دو پیروزی 
مقابل آمریکا و هلند را بزرگ کنم، اما نباید 
آن  را نیز کوچک بشماریم؛ به خاطر اینکه از 
ســال گذشته که ۱2 دیدار در لیگ ملت ها 
برگزار کردیم و هشت دیدار دیگری که پائز 
هدایت تیم را برعهده داشــت، از 20 دیدار 
صاحب دو پیروزی شدیم، اما در چهار بازی 

هفته آخر دو برد به دست آوردیم.
وی عدم شــناخت پائز از بازیکنان و لژیونر 
بودن تعدادی از بازیکنان  را دو دلیل عمده 
این ناکامی برشــمرد و گفــت: به هرحال 
پائز هم مربی اســت و کاش خودش اینجا 
بود و جوابگوی مردم می شــد، قصد ندارم 
تمــام تقصیرهــا را به گــردن او بیندازیم، 
چون اعتقاد دارم زمانی که یک تیم نتیجه 
نمی گیرد فقط ســرمربی به تنهایی مقصر 
نیســت و عوامل زیادی دست به دست هم 
می دهند تا تیم نتیجه نگیرد. اگر می خواهیم 
تیم نتیجه بگیرد باید سه فاکتور مدیریت و 
برنامه ریــزی، کادرفنی خــوب و بابرنامه و 
البته بازیکنان آماده و با انگیزه را در اختیار 
داشته باشیم. فکر می کنم تیم ملی والیبال 
ایران در ایــن فاکتورها مشــکلات زیادی 
داشــت و امیدوارم برای آینده بیشتر به آن 

توجه شود.
کسی زبان پرتغالی بلد نبود!

اکبری ادامــه داد: پائز دســتیاری برزیلی 
داشــت و بیشــتر با او و به زبــان پرتغالی 
صحبــت می کرد. گاهی اوقات روی نیمکت 
نیاز بود انگلیسی صحبت کند تا بدانیم که 
خواسته اش چیست و می خواهد چه چیزی 
را به تیم انتقال دهد، اما او بیشــتر پرتغالی 
صحبت می کرد و این ارتباط ضعیف شــده 
بود و آن طور که باید و شــاید دســتیاران 
و کادر فنــی ایرانی کنــار تیم ملی والیبال، 
نمی توانستیم از نظر فنی اطلاعاتی بدهیم.

تا زمانی که پائز ســرمربی تیم ملی والیبال 

ایــران بود، ما بــه عنوان کادرفنــی ایرانی 
همه جوره در خدمتــش بودیم و همه به او 
خدمت کردیم و با وجود این که وظیفه فنی 

خاصی را به هیچ کس محول نکرده بود.
اکبری گفت: اعتقاد دارم با توجه به ســایر 
تیم های شــرکت کننده در لیگ ملت ها و 
نمایش تیم خودمان، می توانستیم بردهای 
بیشتری به دست بیاوریم و هر هفته حداقل 
صاحب دو پیروزی شــویم. هفته اول مقابل 
صربستان که رقیب اصلی مان برای انتخابی 
المیپــک بود فرصــت را از دســت دادیم. 
همچنین دیدار با آرژانتین که می توانستیم 
سه بر صفر یا سه بر یک برنده باشیم، حتی 
فرصت برتری ســه بر دو نیــز امکان پذیر 
بود ولی نتیجه را واگــذار کردیم. در هفته 
دوم چیــزی که باید اتفاق می افتاد این بود 
کــه تیم ایران برابر بلغارســتان و ترکیه به 
پیروزی برســد، اما این اتفاق رخ نداد. اگر 
این دو پیروزی کسب می شد حداقل اتفاقی 
که برای تیــم ایران می افتــاد این بود که 
هم اکنــون در لهســتان و در مرحله نهایی 
لیگ ملت ها حضور داشــتیم و در رنکینگ 
جایگاه مان ارتقا پیدا می کرد. شرایطی پیش 
آمده بود که نگران بــودم به خاطر اتفاقات 
رخ داده، در رنکینگ به رتبه بیستم سقوط 

کنیم.
سرمربی موقت تیم ملی گفت:از سال 20۱۵ 
تا امروز فکر می کنم هفتمین مربی تیم ملی 
والیبال ایران باشــم. من را فاکتور بگیرید 

در بین شــش مربی قبلــی از قهرمان اروپا 
تــا قهرمان المپیــک در کارنامه آن ها پیدا 
می شود ولی در ایران فقط می خواهیم یک 
نفر را بیاوریم و بگوییم مســئولیت تیم ملی 
والیبال را بپذیر و والیبال را نجات بده ولی 

این گونه نمی شود.
ضربه تزلزل مدیریتی فدراسیون

اکبری گفت:در بحث مدیریت طی سال های 
گذشــته تغییر و تحولات زیادی داشــتیم. 
مدتــی داورزنی بود و ســپس بــه وزارت 
ورزش رفــت و ضیایی آمد و مجدداً داوری 
جایگزین او شــد و برای مدتی نیز فتاحی 
آمد و مجددا داورزنی به فدراسیون والیبال 
بازگشت. این تغییر و تحولات لطمه بزرگی 
به والیبال ایران زد و مورد بعدی به امکانات 
بازمی گردد. می رویم و امکانات کشــورهای 

دیگر را می بینیم.
او ادامــه داد: اگر می خواهیم نتیجه بگیریم 
باید طرز تفکرمــان را تغییر دهیم و صرفا 
دنبــال نتیجه گرفتــن نباشــیم و دنبال 
پشتوانه سازی هم باشــیم البته این کار را 
انجام می دهیم، امــا آن طور که باید نتیجه 
نمی گیریــم. در تیم هــای پایــه عناویــن 
قهرمانــی بدســت می آوریــم امــا در رده 
بزرگسالان بازیکنان ایران متوقف می شوند.

سال گذشــته چهار تورنمنت داشتیم لیگ 
ملت ها، قهرمانی آسیا در ارومیه، بازی های 
آســیایی و انتخابی المپیک پاریس؛ بسیار 
صحبت کردیم و پیشــنهاد دادیم که چهار 

تورنمنت پشــت سرهم برای تیم ملی اصلی 
ایران ســنگین و سخت اســت و بازیکنان 
فرســوده می شــوند و نتیجــه مطلوب هم 
نخواهیم گرفت و همین گونه هم شد؛ نه در 
لیگ ملت ها نتیجه گرفتیم و نه در انتخابی 
المپیک کــه اصلی ترین رقابت های تیم ملی 
والیبال ایران بود. دلخوش به قهرمانی آسیا 
و رقابت های آسیایی بودیم، در صورتی که 
فکر نمی کنم قهرمانی در آسیا و رقابت های 
آســیایی به اندازه حضور در مرحله پایانی 

لیگ ملت ها اهمیت داشته باشد. 
خط خورده ها را زود مشخص کنیم

اکبــری تصریح کــرد: به نظر مــن باید از 
برنامه ریزی خوبی داشته باشیم  همین الان 
و اگر قرار اســت بازیکنی کم و زیاد شــود 
از همیــن حالا تکلیفش مشــخص شــود. 
بازیکنــان را زمانی که دراختیار باشــگاه ها 
نیســتند دراختیار بگیریــم و در تمرینات 
آن هــا را داشــته باشــیم و خواســته ها و 
کنیم.در  مشــخص  را  برنامه ریزی های مان 
می کنیم.  عمل  ســلیقه ای  باشگاه های مان 
۶-۷ مــاه بازیکنــان در اختیار باشــگاه ها 
هستند و معتقدم باید یک هماهنگی خوبی 
بین مربیــان تیم ملی و باشــگاهی صورت 
گیــرد تا همه چیز در سیســتمی یکســان 
و یک پارچــه اتفاق بیافتــد و پیش بروند. 
مســئله ای که از تیم ملی والیبال برزیل در 
مدت حضورمان در کمــپ اختصاصی تیم 
برزیل دیدم و تیم هــای نوجوانان، جوانان 
و بزرگســالان همگی در یک سیستم قرار 
داشــتند و تمرین می کردنــد. بازیکنان با 
استعداد زیادی داریم که اگر سلیقه ای عمل 
کنیم، به آن ها آسیب می رسد. ممکن است 
در باشــگاهی بازیکنان زیر نظر یک مربی 
بادانش باشند و مشکلی نباشد اما در برخی 

باشگاه ها دانش مربیان  کمتر باشد. 
کسی کم کاری نمی کند

برای  بازیکنانم  اکبری خاطرنشان کرد:تمام 
کســب بهترین نتیجه تمام تــلاش خود را 
کردند و این گونه نیســت که کسی کم کاری 
کند و در این شــرایط که فشار زیادی روی 
آن هاســت، باز تلاش می کننــد که برنده از 
زمین خارج شــوند ولی برخــی مواقع برابر 
تیم هایی قــرار می گیریم کــه از تیم ایران 
بهتر تمرین کردند و شرایط شان بهتر است 
و وقتی شرایط نابرابر است باید توقعات مان را 
در همان سطح نگه داریم و اعتقادم این است 
که باید گذشته را فراموش کنیم. بازگشت به 
گذشته می تواند درس و تجربه ای برای تیم 
باشد، ولی باید از الان برای یک برنامه ریزی 
بهتر و ساختن بازیکنان جدید استارت بزنیم 
و رونــدی را برای ســاختن یک تیم رویایی 

جدید آغاز کنیم.

تشریح دلایل ناکامی تیم ملی از زبان سرمربی موقت؛ 

فقط »پائز« مقصر نبود

همدلی| گروه ورزش: رئیس فدراسون بسکتبال ایران گفت: 
احتمال رد شــدن پیشنهاد ســرمربیگری تیم ملی از سوی 

گزینه های داخلی وجود داشت و این موضوع را می دانستیم.
جواد داوری درباره رد شــدن پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی 
توســط گزینه های ایرانی نیز گفت: 4 نفر انتخاب شدند تا با 
آن ها مذاکره کنیم. مربیان داخلی به دلیل مشکلات شخصی 
تصمیم گرفتند نیاینــد. در بحث گزینه خارجی هم به نتایج 
خوبی رسیدیم اما ایشان هم درگیر کلاس های فیبا بود و نشد 

که بــا هم همکار کنیم. گزینه های خارجی دیگر را بررســی 
کردیــم تا نفرات دیگری هم در صورت صلاحدید به گزینه ها 
اضافه شــوند. کمیته فنی بهترین مربی را می خواهد ولی به 
دلیل شــرایط خاصی که وجود دارد نمی آیند. می دانســتیم 
احتمال نپذیرفتن از سوی هر دو گزینه داخلی هم وجود دارد 

و طبیعی هم بود که احتمالا نپذیرند.
داوری در پاســخ به این ســوال که تا چه زمانی گزینه نهایی 
تیم ملی را معرفــی می کنند؟ توضیح داد: گزینه های مختلف 

باید شرایط کشــور ما را بپذیرند و یک مقدار گزینه هایی که 
انتخاب می کنیم برای رسیدن به توافق با آن ها مشکل وجود 
دارد. تلاش ما این است تا آخر ماه سرمربی تیم ملی نهایی شود.

داور خبر داد

معرفی سرمربی تیم ملی بسکتبال تا پایان تیرماه

همدلی| گروه ورزش: لیگ برتر فوتبال ایران در فصل پیش 
رو باید با وجود کمک داور ویدیویی )VAR( برگزار شــود 
اما ورزشگاه های پایتخت هیچ کدام در شرایط میزبانی قرار 

ندارند و مشخص نیست قرار است چه اتفاقی رخ دهد.
 29 خرداد امســال بود کــه در پی دســتور وزیر ورزش و 
جوانان به شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی برای تجهیز 
ورزشگاه های میزبان رقابت های باشگاهی فوتبال به VAR و 
خرید هفت دستگاه کمک داور ویدیویی، اعلام شد که فصل 
آتی رقابت های لیگ برتر با استفاده از VAR برگزار خواهد 
شد و دولت به منظور خرید هفت دستگاه VAR مبلغ ۱۱0 

میلیارد تومان تامین اعتبار کرده است.
نکته مهم اینکه وارد شــدن این تکنولوژی به فوتبال ایران 
نیازمنــد تجهیز ورزشــگاه ها به پیش نیازهای اســتفاده از 
VAR است و در همین راستا مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال پیش از دیدار فینال جام حذفی بین سپاهان و مس 
رفســنجان اعلام کرد که اگر ورزشگاهی شرایط استفاده از 
VAR نداشــته باشد، نمی تواند میزبان بازی های لیگ برتر 

باشد.
به گزارش ایسنا احتمالا فقط ورزشگاه های آزادی )استقلال 
و پرســپولیس(، نقش جهان )سپاهان(، شهدای فولاد اهواز 
)فولاد(، یادگار امام )ره( تبریز )تراکتور( و شــهید سلیمانی 
ســیرجان )گل گهر( می توانند میزبــان بازی های لیگ برتر 
باشند و ورزشــگاه های دســتگردی تهران )هوادار(،  سردار 

آزادگان قزوین )شمس آذر(، امام خمینی اراک )آلومینیوم(، 
فولاد شــهر اصفهــان )ذوب آهن(، غدیر اهواز )اســتقلال 
خوزســتان(، مس رفسنجان )مس رفســنجان و چادرملو(، 
قایقران انزلی )ملوان(، وطنی قائمشهر )نساجی( و لرآره نای 
خرم آباد )خیبر خرم آباد( نمی توانند میزبان بازی های لیگ 

بیست و چهارم باشند.
همان زمان از سوی مســئولان فدراسیون فوتبال بلافاصله 
اعلام شــد که ورزشــگاه آزادی هم در دست تعمیر است و 
به همین دلیل ورزشــگاه تختی در 2-۳ هفته ابتدایی فصل 
جدید جایگزین خواهد شــد و تلاش می شود که ورزشگاه 

آزادی به بازی های مرحله سوم انتخابی جام جهانی برسد.
با این وجود دوم تیر مدیرکل ورزش و جوانان اســتان تهران 
اعلام کرد که »ورزشــگاه تختی بــرای برگزاری رقابت های 
لیگ برتر فوتبال هنوز آماده نیست و نیاز به تامین اعتبارات 
دارد تا ظــرف 2 ماه آینده بتوانیم برای برگزاری لیگ آماده 
کنیم؛ در حقیقت چمن، نور و اسکوبورد آماده است اما برای 
تصویربرداران صدا و سیما، پیســت تارتان آن باید تعویض 
شود. همچنین گیت ورودی نیز هنوز تکمیل نشده و نیاز به 
تامین اعتبار دارد تا بتوانیم ظرف 2 ماه آینده قبل از شــروع 

رقابت های لیگ برتر فوتبال ورزشگاه تختی را آماده کنیم.
ابهام در میزبانی تهران

علی رغم قطعی شــدن برگزاری مسابقات لیگ برتر فوتبال 
 )VAR( ایران در فصل جدید با وجود کمک داور ویدیویی
اما هیچ چیز مشخص نیست؛ نه مشخص است که ورزشگاه 
آزادی چــه زمانی آمــاده میزبانی خواهد شــد؟ نه تکلیف 
ورزشگاه تختی معلوم است و نه معلوم شده شهر قدس چگونه 
می خواهد میزبان و پذیرای مسابقات تیم فوتبال هوادار باشد؟ 
چالش هایی جدی که قطعا در صورت عدم تزریق منابع مالی 
و برنامه ریزی صحیح فوتبال ایران را درگیر مسائل جدیدی 
خواهد کرد هر چند که به طور حتم با وجود حواشــی پایان 
ناپذیر فصل گذشته، بهتر است تا زمانی که لیگ  برتر فوتبال 
 VAR ایران آماده میزبانی از مســابقات خود با اســتفاده از

نیست، هیچ مسابقه ای برگزار نشود.

فقط 7 ورزشگاه استاندارد لازم را دارند؛

وضعیت قرمز میزبانی از لیگ برتر فوتبال


